
 
 
 
Beste ondernemer  
 
We zijn erg blij met het feit dat u interesse heeft om mee te doen aan onze nationale actie “Doe je mee? 
Open of Failliet’. U weet net zozeer als wij dat de ‘corona-regels’ buitenproportioneel zijn en niet in 
verhouding. Daarom is het de hoogste tijd voor het openen van onze winkeldeuren.  
 
We zijn dan ook van plan om woensdag 20 januari met zijn allen open te gaan. Ruim 1300 
ondernemingen zijn al geïnteresseerd. En daar zijn we erg blij mee.  
 
Maar er is ook onzekerheid en angst. Deze is stelselmatig door overheid en media ingeboezemd. Het is 
echter zo dat dit gedaan is om ongegronde redenen.  
 
 

het corona-stigma en de media-rol : 
 
Om te beginnen is de berichtgeving wat betreft COVID niet de juiste. De cijfers en voorlichting kloppen 
gewoonweg niet. Kijk naar de oversterftecijfers van 2020. Die zijn nog steeds niet hoger dan in van 2018 
tijdens de griepgolf. En toen zag je niet één kapje, was er geen winkel dicht en was er al helemaal geen 
lockdown…  (deze cijfers zijn te zien op de site van het CBS maar zijn inmiddels erg handig verstopt en 
verborgen).  
 
Kijk naar alle kromme onderbouwingen die ministers en gesponsorde wetenschappers ons vertellen (Ab 
Oosterhaus heeft naar het schijnt 5,6 miljoen op zijn bankrekening). Het zijn steeds dezelfde gezichten in 
de kranten en op TV.  
 
Openbare zenders worden geregeerd door vele ex-politici en 95% van alle kranten zijn in het bezit van 
één moederbedrijf : DPG-media. Kijk dan eens naar hun ogen tijdens de talkshows, die lichaamstaal, dat 
gekronkel met redeneringen. En luister eens naar de vraagstelling van de interviewers. Dan heb je nog 
onze minister die een vaccin vergelijkt met een frikandel…  
 
Dan ben je toch niet meer geloofwaardig als minister van volksgezondheid?  
Zijn voorganger  -ja die in de kamer van zijn stokje ging- is nu ineens lid van de raad van commissarissen 
van Intravacc (Nederlands instituut voor het onderzoek naar vaccinaties…).  
 
Daarnaast is er in al die jaren niet meer opgeschaald in de ziekenhuizen. Zelfs afgelopen zomer niet. 
Ex-verplegers en ziekenhuisschepen staan te popelen om mee te doen, maar dat wordt dan weggewuifd 
door dhr. Diderick Gommers door te zeggen dat er niets erger is voor medisch personeel dan zich te 



vervelen als er niets te doen is…  
 
Dan de PCR-test, beleidsmakers geven inmiddels zelf toe dat deze niet betrouwbaar is en 95% kans geeft 
op vals-positieven. Maar hij is nog steeds in gebruik.  
 
Dan de mondkapjes …. En zo kan ik nog even doorgaan.  
Ik wil Corona niet bagatelliseren en ja er zijn in het voorjaar mensen aan gestorven. En dat is erg. Maar 
oude mensen zijn sterfelijk, dat is nu eenmaal zo.  
 
Maar inmiddels zijn leugens en angst het echte virus geworden.  
 
Maar waarom doen die mensen dit? Mensen die door ons gekozen zijn om zich bezig te houden met ons 
welzijn en onze gezondheid? Laten we het er maar op houden dat het hier gaat om machtsvergroting 
van de farmaceutische industrie.  
 
 

wet die geen wet is : 
 
Maar voor jullie is het belangrijkste om te realiseren dat de coronawet aan alle kanten rammelt. Om een 
aantal voorbeelden te noemen: 
 

* de coronawet is nog steeds niet ondertekend (kijk zelf maar in de Staatsche courant  -> geen 
handtekening).  

* Mocht deze toch ondertekend zijn dan zou deze alleen van toepassing zijn op openbare ruimten 
en een winkel is geen openbare ruimte. (want de overheid betaalt immers de huur niet). Ze heeft 
daarom niet de bevoegdheid om hun ‘wet’ te handhaven op jullie eigen eigendom.  

* Verder is het zo dat je in je winkel / onderneming je eigen regels mag maken (geen mondkapje, 
geen 1,5 meter , dat mag je allemaal zelf bepalen, mag wel, moet niet). Het is echter belangrijk 
dat je deze ‘spelregels’ bij de ingang van je onderneming ophangt in de vorm van een document 
of plakkaat en bij het bezoek van de evt. boa / agent deze daar ook op wijst. Schikken ze zich hier 
niet aan (want met het lezen van deze regels gaan ze een contract met u aan) dan mag je ze 
vriendelijk verzoeken het pand te verlaten.  

* Doen ze dat niet dan zijn ze in overtreding met uw regels en handelen ze niet meer vanuit hun 
functie maar als persoon en mochten ze dan alsnog gaan dreigen of gaan bekeuren dan zijn ze 
zelf strafbaar en kunt u ze aanklagen. Wij zullen het dan ook niet nalaten om dat samen als een 
blok ondernemers te gaan doen. En we staan dan erg in ons recht.  

 
 

wat zijn de spelregels ? : 
 
Dit zijn een aantal van de ‘spelregels’ (maar er zijn nog meer) die we jullie gaan leren waardoor je veel 
minder risico loopt. Daarnaast is het zo dat agenten steeds minder zin hebben om op te treden bij deze 
zaken omdat ze er zelf ook niet meer in geloven.  
 
En het is zo dat er tot nu toe nog geen enkele bekeuring voor het overtreden van deze niet wettelijke 
regels is geschreven. (omdat ze zelf ook weten dat ze niet rechtsgeldig zijn). Wel veel gedreigd maar dat 
kost geen geld.  
 



Zo zie je dat je niet eens zo zwak staat . En als we binnenkort met z’n allen onze mooie ondernemingen 
weer openstellen aan het publiek dan is er grote kans dat het truckje van de overheid als een kaartenhuis 
in elkaar stort en meerdere ondernemers ons gaan volgen. Jullie Zweedse en Italiaanse collega’s zijn 
jullie al succesvol voorgegaan. En onze oosterburen en Zwitserland en Oostenrijk gaan het binnenkort 
ook doen.  
 
Samenvattend zullen wij op niet al te lange termijn (eind deze week, we komen daar nog op terug) op 
een avond in clusters van 30 – 50 zoommeetingen gaan organiseren waarin we jullie het bovenstaande 
uitvoerig gaan uitleggen. (Iemand van onze groep heeft al succesvol met dit bijltje gehakt). En waarna 
jullie vragen kunnen stellen. Deze voorlichting zal een ruim uur in beslag nemen.  
 
Daarnaast is het zo, mocht iemand toch nog een bekeuring krijgen (op ongegronde redenen) dan zou ik 
het coulant vinden dat we met z’n allen de kosten delen. Maar die kans achten we klein. En daarna zullen 
we de bekeuring alsnog aanvechten.  
 
In de tussentijd zou ik u willen uitnodigen om alvast eens te kijken naar de volgende filmpjes op de 
website van Burgerfront.  
 
Het eerste filmpje gaat over hoe te handelen bij eigen winkel (Frank heeft het hier wel over mondkapjes, 
maar dit verhaal is ook van toepassing bij het uitoefenen van uw zaak).  
https://www.burgerfront.nl/cursus-basisrecht-deel-3/ 
 
Daarna kun je nog kijken naar het volgende filmpje: 
 
https://www.burgerfront.nl/mini-cursus-basisrecht-deel-2/ 
 
Op het einde hiervan zie je een situatie waarin een (Britse) collega op een volledig legale manier de lange 
arm der wet onverrichter zake naar huis stuurt.  
Het lijkt allemaal heel wat, maar dat is het niet. Het is een zaak van even een aantal basisregels kennen 
en die toepassen.  En oefenen. Desnoods werk je met een spiekbriefje.  
 
Wij zullen jullie daar kosteloos in begeleiden. Want het gaat ons niet om het geld maar om 
gerechtigheid en het stoppen van de opkomst van deze Nederlandse politiestaat met haar kromme, 
inhumane en ongeldige jurisprudentie . 
 
Dus samenvattend: voor 20 januari houden we zoommetingen. Exacte tijdstippen zullen we nog in de 
loop van de week verstrekken en in de tussentijd kunt u al de filmpjes bekijken en even grasduinen op 
de website van burgerfront.  
 
Willen jullie vrijblijvend de zoom-presentatie zien laat ons dat even weten en stuur even jullie 
telefoonnummer zodat we met ZOOM een verbinding kunnen maken.  
 
Bedankt voor jullie vertrouwen en tot binnenkort.  
 
Samen sterk en samen terug naar het oude normaal.  
 
Het ‘doe je mee?  Op 20 januari? Het open of failliet’-team.  
 

https://www.burgerfront.nl/cursus-basisrecht-deel-3/
https://www.burgerfront.nl/mini-cursus-basisrecht-deel-2/


 


